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Adria Airways se je izognila stečaju

RA SLOVENIJA 1,  21.09.2011,  DOGODKI IN ODMEVI,  15.49

Po današnji ponovljeni skupščini našega edinega letalskega prevoznika Adrie Airways so delničarji potrdili
sklepe o spremembi terjatev bank upnic v lastniške deleže v višini 25 odstotkov, kar je pred tem na dopisni
seji sprejela tudi vlada. Ta je potrdila tudi višino dokapitalizacije in bo skupaj z največjo lastnico Adrie,
družbo BDP, za sanacijo vložila 50 milijonov evrov. Del te vsote bo šel za poplačilo dobaviteljev, del pa
za tekoče poslovanje. Vse to pa bo uresničeno le, če bo uprava Adrie v prihodnjih dneh s štirimi sindikati
podpisala novo kolektivno pogodbo. Prispevek Milana Trobiča.
MILAN TROBIČ: Po spremembi terjatev bank v trajni kapital, se bo tudi lastniška struktura v Adrii
spremenila in bo po novem država skoraj dvotretjinska lastnica preko Agencije za upravljanje kapitalskih
naložb države. Lastnice bodo tudi banke, med njimi največja Nova Ljubljanska banka, ki pa tudi danes
na skupščini ni imela svojega predstavnika. Kot pa nam je povedal predsednik upravnega odbora Adrie
Airways Maks Tajnikar to še ni konec zgodbe.
MAKS TAJNIKAR: Skupščina se je v bistvu zavezala, da se sedaj vse akcije izpeljejo v devetih dneh do konca
meseca, tako da 30. bo pravzaprav tisti ključni datum.
TROBIČ: Sicer pa bo Adria 50 milijonov evrov svežih sredstev dobila konec meseca, ko bodo izpolnjeni
vsi pogoji in zaveze. Po besedah Tajnikarja bodo 20 milijonov evrov namenili za poplačilo obveznosti do
dobaviteljev.
TAJNIKAR: V tem novem predlogu dokapitalizacije s strani bank je relativno majhen znesek namenjen
plačilu kreditov do bank, tako da v bistvu Adrii potem ostane več.
TROBIČ: Predsednik Društva malih delničarjev MDS Rajko Stankovič pa pravi, da bo z dokapitalizacijskimi
sredstvi poplačana lanskoletna rekordna izguba, ki je znašala 63 milijonov evrov. Stankovič doda, da bo
Adria dobila za tekoče poslovanje 9 milijonov evrov.
RAJKO STANKOVIČ: Ob tem je treba povedati, da smo delničarji jasno povedali poslovodstvu družbe in tudi
upravnemu odboru, naj se zavedajo, da devet let naj ne pričakujejo nove pomoči države in delničarjev,
saj je ta program prestrukturiranja narejen za 9 let.
TROBIČ: Črni scenarij se je tako odmaknil, vendar je sedaj vse v rokah štirih sindikatov, s katerimi mora
uprava Adrie v prihodnjih dneh podpisati novo kolektivno pogodbo. Odgovorni so sicer optimisti, vendar
podrobnosti ne komentirajo, jasno pa je, da rešitve za Adrio ne bo, če zaposleni ne bodo pristali na
dodatno zategovanje pasu.
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